
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1627
Vil ministeren bedes redegøre for, hvorfra Rigspolitiets bekymring i forhold til at en afkri
minalisering eller legalisering skaber et stigende forbrug af hash stammer fra? Dokumen
tation herfor bedes fremlagt, idet EU's narkoagentur har undersøgt dette og rapporterer 
om stagnerende eller faldende forbrug for de lande, som er gået den vej. Der henvises til 
artiklen ”Rigspolitiet: Legalisering af hash stopper ikke kriminaliteten”, Politiken, den 24. 
september 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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